

Notice of Disclaimer

إخلاء مسؤولية

Multiply Group PJSC ("Multiply") wishes to inform you about an important matter regarding the protection of personal and financial information.

It has come to our attention that the company name, employee names, and logo are being misused by scammers to fraudulently solicit payments from individuals and businesses. These scammers may pose as employees and representatives of Multiply, using various communication channels such as emails, text messages, WhatsApp messages, social media, or invoices that appear legitimate to deceive recipients into making unauthorized payments.

The privacy and security of your information are of utmost importance. Multiply does not request payments through unofficial channels or third-party accounts. Any official payment requests will come from verified company email addresses and approved banking details. If a request claiming to be from us is received, it is advisable to exercise caution and refrain from sharing any sensitive information or making any payments.

Before making payments to unknown sources, it is strongly recommended that you verify the legitimacy of any requests. Official communications will originate only from an "@multiply.ae" domain, and no payments should be made without proper verification.

Multiply will not be held liable for any payments made to fraudulent individuals, or entities, nor for any financial loss resulting from unauthorized transactions carried out with third parties misrepresenting our brand. Employees and stakeholders are expected to exercise due diligence in verifying communications and payment requests. For updates and to protect against scams, staying informed by visiting the official website at www.multiply.ae and checking the News and Disclosures section on Multiply's page on the ADX website (News and Disclosures (adx.ae)) is encouraged.

Thank you for your attention to this important matter.

ترغب شركة مجموعة ملتيبلاي ش.م.ع ("ملتيبلاي") في إبلاغكم بأمر هام يتعلق بحماية المعلومات الشخصية والمالية.

لقد نما إلى علمنا أن بعض المحتالين أساءوا استخدام اسم الشركة، وأسماء الموظفين، والشعار بهدف الحصول عن طريق الاحتيال على مدفوعات من الأفراد والشركات. قد ينتحل هؤلاء المحتالون صفة أنهم موظفون وممثلون لماتيبلاي، باستخدام قنوات اتصال متنوعة مثل رسائل البريد الإلكتروني، والرسائل النصية، ورسائل الواتساب، ووسائل التواصل الاجتماعي، أو فواتير تبدو وكأنها حقيقية لخداع المستلمين لدفع مدفوعات غير مصرح بها.

يُرجى العلم أن خصوصية وأمان معلوماتكم في غاية الأهمية بالنسبة لنا. لا تطلب ملتيبلاي أي مدفو عات عبر قنوات غير رسمية أو حسابات طرف ثالث. ولن تصدر أي طلبات دفع رسمية سوى من عناوين البريد الإلكتروني الموثوقة للشركة، بالإضافة إلى البيانات المصرفية المعتمدة. في حالة تلقي أي طلب يزعم أنه من طرفنا، فمن المستحسن توخي الحذر والامتناع عن مشاركة أي معلومات حساسة أو سداد أي مدفوعات.

قبل سداد أي مدفوعات لمصادر غير معروفة، يُوصى بشدة بالتحقق من شرعية أي طلب. لن تصدر أي مراسلات رسمية إلا من نطاق "multiply.ae" ولا ينبغي سداد أي مدفوعات دون التحقق المناسب.

لن تتحمل ملتيبلاي مسؤولية أي مدفوعات تُدفع لأفراد أو كيانات محتالة، ولا عن أي خسائر مالية ناتجة عن معاملات غير مصرح بها يتم تنفيذها مع أطراف ثالثة تنتحل علامتنا التجارية. يُتوقع من الموظفين وأصحاب المصلحة بذل العناية الواجبة في التحقق من المراسلات وطلبات الدفع. للتحديثات والحماية من الاحتيال، يُوصى بالبقاء على اطلاع على آخر الأخبار من خلال زيارة الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة وإفصاحاتها على صفحة ملتيبلاي على الموقع الإلكتروني الشركة وإفصاحاتها على صفحة ملتيبلاي على الموقع الإلكتروني اللورني لسوق أبوظبي للأوراق المالية (adx.ae).

نشكركم على اهتمامكم بهذا الأمر الهام